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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ i2énvlő kérdés

Dr. Kövér László úrna k
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Országgyűlésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igényl ő kérdést
kívánok feltenni Dr. Orbán Viktor Miniszterelnök Úrhoz:

„Mi indokolta az új, nemzetközi viszonylatban is példátlan adónem kivetését?”

címmel.

Tisztelt Miniszterelnök Úr!

Az Ön által vezetett Kormány alighanem kivívta az ország és talán a világ figyelmét egy napokban
napvilágot látott hírrel, miszerint januártól termékdíjkötelessé váltak a környezetkímélő
áramtermelésre szolgáló napelemek .
A termékdíj törvény eredeti céljával ellentétesnek t űnő új adónak a mértéke is meghökkentő :
kilogrammonként 114 forintot kell fizetni az alumíniumból, szilíciumból és üvegből összeállított ,
teljes mértékben újrahasznosítható napelemekért, miközben a savat és mérgező nehézfémeket
tartalmazó akkumulátorok kilónkénti termékdíja csupán 57 forint, vagyis a törvényjavaslato t
beterjesztő kormány a napelemeket kétszer veszélyesebbnek tekinti az akkumulátoroknál .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszterelnök Urat :

Mi indokolta az új, nemzetközi viszonylatban is példátlan adónem kivetését ?
Milyen számítások előzték meg a döntést?

Kérem, hogy a konkrét döntést megalapozó számításokat válaszához csatolva megküldeni
szíveskedjen részemre.

Megtisztelő válaszát megköszönöm !

Budapest, 2015 . január 12 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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